

Møde den: 21.02.2023 kl. 10-12
Mødet afholdes i 1445-025
VEST båndmøde

REFERAT

Deltagere:

Anne Teglborg, AU Uddannelse
Jesper Qvistgaard, Arts (ordfører)
Eva Kvistgaard Arent, Health
Catalina Kjær, Nat-Tech (referent)
Marie Louise Bro Pold, Aarhus BSS (afbud)

Under punkt 5 deltager Anna Bak Maigaard og Trine Kvitzau, kl. 11 – 11.30

Punkt 1	Til orientering (10 min)
Beskrivelse	Fast punkt <ul style="list-style-type: none">• Nyt fra afdelingerne.• Nyt fra båndene - Fællesmøde ml. UVAEKA og SNUK.• Diverse: AEU-arrangement om krænkelshåndtering v. EKA og CK
Referat	
Kommunikation	Nyt fra afdelingerne: AU Uddannelse: Der er opstået en problematik omkring cookies på au-siderne. Det er desværre uheldig timing ift. trafikken på bachelor.au.dk og studieportalerne. AU IT arbejder på højtryk for at få det løst. Arts: Der har været afholdt online åbent hus på DPU med et flot deltagerantal. Samtidig har de besøgende været meget tilfredse med arrangementet og har opnået mere afklaring omkring deres studievalg. Nyt fra båndene: Anne har deltaget i møde med koordinatore fra de andre bånd. Her var der mulig inspiration at hente i, at to bånd har mødtes til fælles båndmøde. Måske en mulighed for os? AEU-arrangement: Eva og Catalina har deltaget i AEU-kurset om håndtering af sager om sexchikane. Det var godt og indsigtfuldt, og gjorde os opmærksomme på nogle dilemmaer, som vi bør drøfte og informere UU om. Det drejer sig om anonymitet, definitionen af chikane samt vores handlepligt. Eva og Catalina samler deres noter i fælles skriv, som Anne tager med videre til Anna Bak.
Punkt 2	Retningslinjer for registrering af henvendelser v. JQ [Beslutningspunkt] (10 min)
Beskrivelse	Kvalitetsgruppen har udarbejdet forslag til retningslinjer for registrering af henvendelser og ønsker båndets input og beslutning. Se bilag.
Referat	Arbejdsgruppen efterspørger kommentarer og rettelser, som kan sendes til Jesper, der videreformidler til arbejdsgruppen.
Kommunikation	

Punkt 3	Opsamling på ny organisering omkring arbejdsgrupper v. alle [Drøftelsespunkt] (15 min)
Beskrivelse	Opsamling på ny organisering omkring arbejdsgrupperne efter de nye rammer er meldt ud.
Referat	<p>Der er generelt tilfredshed rundt i afdelingerne med den nye organisering af arbejdsgrupperne.</p> <p>Båndet er enige om at afprøve opdelingen og lære af erfaringerne undervejs. Der vil være et generelt opmærksomhedspunkt i forbindelse med, at nogle medarbejdere har flere at gå til med deres spørgsmål. Dette kan løbende skabe lidt forvirring, men lederne vil have en opmærksomhed på at guide medarbejderen i retning af "bånd-kontakt-personen" ved spørgsmål og ting til afklaring, hvor det er relevant ift. Båndets arbejde.</p> <p>Der er i nogle grupper allerede en tovholder – denne tovholder vil fremadrettet også være tovholderen, der koordinerer med bånd-kontaktpersonen.</p> <p>Styrkditstudieliv-redaktionsgruppe: Gruppen er på standby, mens der arbejdes på fusionen med CED-siderne, som også indebærer et oplæg til den videre drift og evt. Redaktion. Dette sker først, når projektet med fusionen af de to sites er en realitet.</p>
Kommunikation	

Punkt 4	Mødeplan og rammer for møder med samarbejdspartnere v. JQ og ACT [Drøftelsespunkt] (15 min)
Beskrivelse	<p>Der fremlægges et forslag til mødeplan, mødeformer og rammer for møder med samarbejdspartner til drøftelse og godkendelse.</p> <p>Bilag: Internt arbejdsnotat</p>
Referat	
Kommunikation	Lukket punkt.

Punkt 5	Procesejerskab - besøg af Anna Bak Maigaard og Trine Kvitza (11-11.30) [Drøftelsespunkt] (30 min)
Beskrivelse	Trine og Anna gennemgår det nye procesejerskab og drøfter med båndet, hvad der forventes af os.
Referat	<p>Fremover vil der være højere grad af tydelighed om, hvem der er systemejer og procesejer på studieadministrationens systemer.</p> <p>Procesejeere vil løbende skulle sikre inputs hos relevante samarbejdspartnere for at kvalitetssikre udviklingen og indholdet. VEST-båndet indgår i procesejerskabet omkring MitStudie og her er allerede en solid organisering med VEST-medarbejdere.</p>
Kommunikation	

Punkt 6	Status på Styrkelse af kommunikation til studerende v. JQ og ACT [Orienteringspunkt] (5 min)
Beskrivelse	<p>Styregruppen for Styrkelse af kommunikation til studerende har vedtaget "Praksis for kommunikation til studerende".</p> <p>Se bilag.</p>
Referat	Båndet er enige om, at det er et rigtig godt udgangspunkt for at sikre en ensartet praksis for kommunikationen til de studerende.

	<p>Styregruppen drøfter implementeringen, som er en stor opgave, hvor mange skal involveres og informeres.</p> <p>Det er meningen, at medlemmer af den nuværende redaktionsgruppe fremadrettet skal fungere som ”kritisk sparringspartner” i forhold til, at den fælles praksis så vidt muligt overholdes. Det er dog nødvendigt også at finde pragmatiske løsninger løbende, så den fælles praksis ikke opleves som rigid men snarere som en tryghed for dem, som kommunikerer til og med de studerende.</p>
Kommunikation	

Punkt 7	Ledelsessparring – fortroligt (10 min)
Beskrivelse	Inden mødestart meldes emne ind.
Referat	Lukket punkt

Punkt 8	Næste møde (10 min.)
Beskrivelse	Fast punkt. Forslag til dagsordenen samt prioritering af emner.
Referat	<ul style="list-style-type: none"> • Status på Studypedia/styrkditstudieliv (opstartsmøde 23. februar) • Møde med Studenterrådet • Opsamling på håndtering af krænkelse

Punkt 9	Evt. (5 min.)
Beskrivelse	Fast punkt. Bordet rundt.
Referat	Anne orienterede om Tilvalgsdagen, som var vellykket og med mange besøgende.
Kommunikation	

Pipeline:

Kommende møder:

Dato	Tid	Sted
24.01.2023	10-12	
21.02.2023	10-12	

Dagsordener udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.